
 

 

1 

ZÁPISNICA 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hertníku 

konaného  15.11.2024 

 
Prítomní:    
1. Ing. Jozef  Semanek, starosta obce 
2. Mgr. Jozef Biľ, poslanec OZ 
3. Slavomír Geralský, zástupca starostu 
4. MUDr. Štefan Harčarufka, poslanec OZ 
5. Ing. Tomáš Harčarufka, poslanec OZ 
6. Marián Kozma, poslanec OZ 
7. Peter Majirský, poslanec OZ 
8. Ľubomír Tilický, poslanec OZ 
9. Mgr. Mária Micheľová, kontrolórka obce 

 
Program:  
  1.  Otvorenie zasadnutia  a schválenie programu 
  2.  Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
  3.  Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026, 2027 
  4.  Schválenie návrhu VZN pre rok 2025 
  5.  Prejednanie žiadostí o nájomné byty 
  6.  Rôzne 
  7.  Návrh na uznesenie 
  8.  Záver 
 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef Semanek, 

ktorý privítal všetkých prítomných  a oboznámil ich s programom rokovania. Program rokovania  bol 
poslancami   schválený.  (za 7 poslancov, 0 proti) 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľa zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený poslanec OZ MUDr. 

Štefan Harčarufka a za overovateľov zápisnice   boli    schválení   poslanci    obecného 
zastupiteľstva Ing. Tomáš Harčarufka a Ľubomír Tilický  (za  7 poslancov, 0 proti) 

3. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026, 2027 
Starosta predložil návrh rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027. Poslancov  

oboznámil podrobne s dôležitými kapitolami rozpočtu, vysvetlil poslancom jednotlivé úpravy 
a uviedol dôvody úprav. Po diskusii tento návrh poslanci s úpravami schválili. (za 7 poslancov, 0 
proti) 

4. Schválenie návrhu VZN pre rok 2025 
V ďalšom bode starosta predložil poslancom úpravu VZN č. 1, č.2, č. 3, č. 4. 

VZN č. 1 poplatky za používanie náradia 
VZN č. 2 o určení výšky finančných nákladov na nákup potravín a poplatkov MŠ a ŠKD 
VZN č. 3 o miestnych poplatkoch  
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VZN č. 4 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad 
Po diskusii a zapracovaní svojich návrhov, poslanci jednotlivé návrhy VZN schválili. 
Návrhy boli  dňa 18.11.2024 riadne vyvesené na úradnej tabuli obce, zároveň zverejnené na 
stránke obce na pripomienkovanie do 10.12.2024. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 

      5.  Prejednanie žiadostí o nájomné byty 
Poslanci OZ zobrali na vedomie zoznam žiadateľov o pridelenie nájomných bytov a na 

najbližšom zasadnutí OZ rozhodnú o ich pridelení. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 

       6. Rôzne 
 V bode rôzne starosta predložil správu audítorky z overenia konsolidovanej a 
individuálnej účtovnej závierky k 31.12.2023. Výsledkom je, že obec postupovala v súlade 
s účtovnými predpismi. Poslanci správu zobrali na vedomie. (za 7 poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil úpravu rozpočtu rozpočtové opatrenie č. 7, rozpočet bol upravený 
z dôvodu dotácie 9144 Eur a tiež bol zakúpený defibrilátor a dal sa postaviť pamätník pre 
nenarodené deti. Úpravu schválili poslanci. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 Bola prejednaná žiadosť Jozefa Hudáka, č. 176 o odkúpenie časti obecnej parcely č. 394/1 
pre lepší prístup k svojej parcele. Poslanci schválili zámer predaja, podmienili doložením 
geometrického plánu a súhlasom starostu s geometrickým plánom. Po predložení bude na 
najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva schválený predaj a cena pozemku. (za 7 poslancov, 
0 proti) 
 OZ schválilo balíčky na Mikuláša v cene 550 EUR pre deti vo veku 0 - 15 rokov. 
Odovzdávanie balíčkov bude 8.12.2024 v sále kultúrneho domu o 16:00 počas vystúpenia 
Mikuláša. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 OZ schválilo balíčky na Vianoce pre klientov IZ KOR-GYM v sume 220 eur a tiež dotáciu 
pre Katolícku jednotu v sume 150 eur, ktorú použijú na nákup darčekov pre klientov zariadenia 
IZ KOR-GYM. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 OZ prejednalo sťažnosť p. Márie Evinovej na Janu Vavrekovú . OZ zobralo sťažnosť na 
vedomie a poverilo starostu objasniť skutočnosti a pokúsiť sa o zmier. OZ nemá právomoci 
zasahovať do súkromných záležitostí rodín. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 Starosta obce požiadal OZ o schválenie nákupu osobného automobilu pre obec. Pôvodný 
automobil má už 12 rokov a v poslednej dobe sú náklady na opravu. Poslanci OZ schválili nákup 
automobilu Dacia Duster TCe 130 a schválili predaj starého automobilu Citroen Berlingo cez 
verejnú obchodnú súťaž. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 Starosta požiadal poslancov o návrhy, ako ďalej využiť Dom dôchodcov, ktorý je vo 
vlastníctve obce a po skončení činnosti n.o. je prázdny a nevyužitý. Do najbližšieho zasadnutia OZ 
je potrebné prísť s návrhom a prípadným riešením. (za 7 poslancov, 0 proti) 

 
7. Návrh na uznesenie 

Zapisovateľ prečítal návrh na uznesenie, ktorý poslanci schválili. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 

8. Záver 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.  
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                  ............................................................ 
                          Ing. Jozef Semanek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Ing. Tomáš Harčarufka, poslanec OZ                 ...............................................          
          
                                        Ľubomír Tililcký, poslanec OZ                            ............................................... 


